

使用條款

這些條款和條件概述了使用吉成藝術文化網站的規則和規定。

通過訪問本網站，我們假設您完全接受這些條款和條件。如果您不接受本頁所述的所有條款和條件，請不要繼續使用吉成藝術文化的網站。

以下術語適用於這些條款和條件、隱私聲明和免責聲明以及任何或所有協議：

「客戶」、「您」和「您的」是指您，即訪問本網站並接受公司條款和條件的人。「公司」、「我們自己」、「我們」、「我們的」、「吉成藝術文化」、「www.chi-cheng.com」和「我們」指的是我們公司。「一方」、「各方」或「我們」指客戶和我們自己，或者客戶或我們自己。所有條款均指以最適當的方式(無論是通過固定期限的正式會議還是任何其他方式)向客戶提供協助所需的付款的提議、接受和考慮，明確目的是為了滿足客戶在提供公司規定的服務/產品方面的需求，根據並受現行法律的約束。以單數、複數、大寫和/或 he/she 或 they 形式使用上述術語或其他詞語，均視為可互換，因此指代相同。

餅乾

我們使用餅乾。使用吉成藝術文化的網站即表示您同意根據吉成藝術文化的隱私權政策使用餅乾。

大多數現代交互式網站都使用餅乾使我們能夠檢索每次訪問的用戶詳細信息。我們網站的某些區域使用餅乾來啟用該區域的功能並方便訪問者使用。我們的一些關聯公司/廣告合作夥伴也可能使用餅乾。

執照

除非另有說明，吉成藝術文化和/或其許可方擁有吉成藝術文化上所有材料的知識產權。保留所有知識產權。您可以查看和 /或打印來自 <http://www.chi-cheng.com> 的頁面供您個人使用。

你不能:

1. 轉載材料自 <http://www.chi-cheng.com>
2. 從 <http://www.chi-cheng.com> 出售、出租或轉授權材料
3. 從 <http://www.chi-cheng.com> 複製、複製或複製材料

超鏈接到我們的內容

1. 以下組織可以在未經事先書面批准的情況下鏈接到我們的網站:

1. 政府機構;
2. 搜索引擎;
3. 新聞機構;
4. 在線目錄分發者在目錄中列出我們時，可能會以與超鏈接到其他列出企業的網站相同的方式鏈接到我們的網站;和
5. 全系統認可的企業，但不得超鏈接到我們網站的非營利組織、慈善購物中心和慈善籌款團體除外。

2. 這些組織可以鏈接到我們的主頁、出版物或其他網站信息，只要該鏈接: (a) 不以任何方式誤導; (b) 不虛假地暗示鏈接方及其產品或服務的讚助、認可或批准;(c) 符合鏈接方網站的上下文。

3. 我們可以自行決定考慮並批准來自以下類型組織的其他鏈接請求:

1. 眾所周知的消費者和/或企業信息來源;
2. dot.com 社區站點;
3. 代表慈善機構的協會或其他團體，包括慈善捐贈網站，
4. 在線目錄分發者;
5. 互聯網門戶;
6. 主要客戶為企業的會計、法律和諮詢公司;和
7. 教育機構和行業協會。

如果我們確定以下情況，我們將批准來自這些組織的鏈接請求: (a) 該鏈接不會對我們或我們認可的企業(例如，貿易協會或代表固有可疑業務 類型的其他組織，例如工作-主頁機會，不得允許鏈接); (b) 該組織在我們這裡沒有不滿意的記錄;(c) 與超鏈接相關的可見性給我們帶來的好處超過了沒有

<?=\$companyName? 數據保留-html-節點="真">; (d) 鏈接 位於一般資源信息的上下文中，或者與促進組織使命的時事通訊或類似 產品中的編輯內容一致。

這些組織可以鏈接到我們的主頁、出版物或其他網站信息，只要該鏈接: (a) 不以任何方式誤導; (b) 不虛假地暗示鏈接方及其產品或服務的讚助、認可或批准; (c) 符合鏈接方網站的上下文。

如果您是上述第 2 段中列出的組織之一，並且有興趣鏈接到我們的網站，您必須通過發送電子郵件至 tafen@chi-cheng.com 通知我們。請包括您的姓名、您的組織名稱、聯繫信息(例如電話號碼和/或電子郵件地址)以及您網站的 URL、您打算從中鏈接到我們網站的任何 URL 的列表，以及您希望鏈接到的我們網站上的 URL 列表。留出 2-3 週的時間進行回覆。

經批准的組織可以超鏈接到我們的網站，如下所示:

1. 通過使用我們的公司名稱;要么
2. 通過使用鏈接到的統一資源定位符(Web 地址);要么
3. 通過使用我們網站的任何其他描述或鏈接到的材料，在鏈接方網站的上下文和內容格式內是有意義的。

在沒有商標許可協議的情況下，不允許使用的徽標或其他藝術品進行鏈接。

內嵌框架

未經事先批准和明確的書面許可，您不得在我們的網頁周圍創建框架或 使用以任何方式改變我們網站的視覺呈現或外觀的其他技術。

保留權利

我們保留隨時自行決定要求您刪除我們網站的所有鏈接或任何特定鏈接 的權利。您同意根據此類請求立即刪除指向我們網站的所有鏈接。我們 還保留隨時修改這些條款和條件及其鏈接政策的權利。繼續鏈接到我們 的網站，即表示您同意遵守這些鏈接條款和條件。

從我們的網站上刪除鏈接

如果您發現我們網站上的任何鏈接或任何鏈接網站出於任何原因令人反感，您可以就此與我們聯繫。我們會考慮刪除鏈接的請求，但沒有義務 這樣做或直接回復您。

雖然我們努力確保本網站上的信息正確無誤，但我們不保證其完整性或 準確性；我們也不承諾確保網站仍然可用或網站上的材料保持最新。

內容責任

對於您網站上出現的任何內容，我們不承擔任何責任。您同意就因您的 網站引起或基於您的網站的所有索賠對我們進行賠償和辯護。任何鏈接 都不得出現在您網站的任何頁面上或包含可能被解釋為誹謗、淫穢或犯 罪的內容或材料的任何上下文中，或者侵犯、以其他方式違反或鼓吹侵 犯或其他違反任何第三方權利。

免責聲明

在適用法律允許的最大範圍內，我們排除與我們的網站和本網站的使用 相關的所有陳述、保證和條件(包括但不限於法律暗示的關於令人滿意的質量、適用性和/或使用合理的謹慎和技巧)。本免責聲明中的任何內 容都不會：

1. 限制或排除我們或您對因疏忽造成的死亡或人身傷害的責任；
2. 限制或排除我們或您對欺詐或欺詐性失實陳述的責任；
3. 以適用法律不允許的任何方式限

制我們或您的任何責任;要么 4. 排除我們或您根據適用法律可能無法排除的任何責任。

本節和本免責聲明其他部分規定的責任限制和排除: (a) 受前款約束;(b) 管轄根據免責聲明或與本免責聲明的標的物相關的所有責任，包括因合同、侵權(包括疏忽)和違反法定義務而產生的責任。

如果免費提供網站以及網站上的信息和服務，我們將不對任何性質的損失或損害承擔責任。

TERMS OF USE

These terms and conditions outline the rules and regulations for the use of Chi Cheng Cultural Arts Website.

By accessing this website we assume you accept these terms and conditions in full. Do not continue to use Chi Cheng Cultural Arts website if you do not accept all of the terms and conditions stated on this page.

The following terminology applies to these Terms and Conditions, Privacy Statement and Disclaimer Notice and any or all Agreements: "Client", "You" and "Your" refers to you, the person accessing this website and accepting the Company's terms and conditions. "The Company", "Ourselves", "We", "Our", "Chi Cheng Cultural Arts", "www.chi-cheng.com" and "Us", refers to our Company. "Party", "Parties", or "Us", refers to both the Client and ourselves, or either the Client or ourselves. All terms refer to the offer, acceptance and consideration of payment necessary to undertake the process of our assistance to the Client in the most appropriate manner, whether by formal meetings of a fixed duration, or any other means, for the express purpose of meeting the Client's needs in respect of provision of the Company's stated services/products, in accordance with and subject to, prevailing law of . Any use of the above terminology or other words in the singular, plural, capitalisation and/or he/she or they, are taken as interchangeable and therefore as referring to same.

COOKIES

We employ the use of cookies. By using Chi Cheng Cultural Arts website you consent to the use of cookies in accordance with Chi Cheng Cultural Arts' privacy policy.

Most of the modern day interactive web sites use cookies to enable us to retrieve user details for each visit. Cookies are used in some areas of our site to enable the

functionality of this area and ease of use for those people visiting. Some of our affiliate / advertising partners may also use cookies.

LICENSE

Unless otherwise stated, Chi Cheng Cultural Arts and/or its licensors own the intellectual property rights for all material on Chi Cheng Cultural Arts. All intellectual property rights are reserved. You may view and/or print pages from <http://www.chi-cheng.com> for your own personal use.

You must not:

1. Republish material from <http://www.chi-cheng.com>
2. Sell, rent or sub-license material from <http://www.chi-cheng.com>
3. Reproduce, duplicate or copy material from <http://www.chi-cheng.com>

HYPERLINKING TO OUR CONTENT

1. The following organizations may link to our Web site without prior written approval:

1. Government agencies;
 2. Search engines;
 3. News organizations;
 4. Online directory distributors when they list us in the directory may link to our Web site in the same manner as they hyperlink to the Web sites of other listed businesses; and
 5. Systemwide Accredited Businesses except soliciting non-profit organizations, charity shopping malls, and charity fundraising groups which may not hyperlink to our Web site.
2. These organizations may link to our home page, to publications or to other Web site information so long as the link: (a) is not in any way misleading; (b) does not falsely imply sponsorship, endorsement or approval of the linking party and its products or services; and (c) fits within the context of the linking party's site.
3. We may consider and approve in our sole discretion other link requests from the following types of organizations:
1. commonly-known consumer and/or business information sources;
 2. dot.com community sites;
 3. associations or other groups representing charities, including charity giving sites,

4. online directory distributors;
5. internet portals;

6. accounting, law and consulting firms whose primary clients are businesses; and
7. educational institutions and trade associations.

We will approve link requests from these organizations if we determine that: (a) the link would not reflect unfavorably on us or our accredited businesses (for example, trade associations or other organizations representing inherently suspect types of business, such as work-at-home opportunities, shall not be allowed to link); (b) the organization does not have an unsatisfactory record

with us; (c) the benefit to us from the visibility associated with the hyperlink outweighs the absence of `<?=$companyName? data-preserve-html-node="true">`; and (d) where the link is in the context of general resource information or is otherwise consistent with editorial content in a newsletter or similar product furthering the mission of the organization.

These organizations may link to our home page, to publications or to other Web site information so long as the link: (a) is not in any way misleading; (b) does not falsely imply sponsorship, endorsement or approval of the linking party and its products or services; and (c) fits within the context of the linking party's site.

If you are among the organizations listed in paragraph 2 above and are interested in linking to our website, you must notify us by sending an e-mail to tafen@chi-cheng.com. Please include your name, your organization name, contact information (such as a phone number and/or e-mail address) as well as the URL of your site, a list of any URLs from which you intend to link to our Web site, and a list of the URL(s) on our site to which you would like to link. Allow 2-3 weeks for a response.

Approved organizations may hyperlink to our Web site as follows:

1. By use of our corporate name; or
2. By use of the uniform resource locator (Web address) being linked to;

or

3. By use of any other description of our Web site or material being

linked to that makes sense within the context and format of content on the linking party's site.

No use of Chi Cheng Cultural Arts' logo or other artwork will be allowed for linking absent a trademark license agreement.

IFRAMES

Without prior approval and express written permission, you may not create frames around our Web pages or use other techniques that alter in any way the visual presentation or appearance of our Web site.

RESERVATION OF RIGHTS

We reserve the right at any time and in its sole discretion to request that you remove all links or any particular link to our Web site. You agree to immediately remove all links to our Web site upon such request. We also reserve the right to amend these terms and conditions and its linking policy at any time. By continuing to link to our Web site, you agree to be bound to and abide by these linking terms and conditions.

REMOVAL OF LINKS FROM OUR WEBSITE

If you find any link on our Web site or any linked web site objectionable for any reason, you may contact us about this. We will consider requests to remove links but will have no obligation to do so or to respond directly to you.

Whilst we endeavour to ensure that the information on this website is correct, we do not warrant its completeness or accuracy; nor do we commit to ensuring that the website remains available or that the material on the website is kept up to date.

CONTENT LIABILITY

We shall have no responsibility or liability for any content appearing on your Web site. You agree to indemnify and defend us against all claims arising out of or based upon your Website. No link(s) may appear on any page on your Web site or within any context containing content or materials that may be interpreted as libelous, obscene or criminal, or which infringes, otherwise violates, or advocates the infringement or other violation of, any third party rights.

DISCLAIMER

To the maximum extent permitted by applicable law, we exclude all representations, warranties and conditions relating to our website and the use

of this website (including, without limitation, any warranties implied by law in respect of satisfactory quality, fitness for purpose and/or the use of reasonable care and skill). Nothing in this disclaimer will:

1. limit or exclude our or your liability for death or personal injury resulting from negligence;
2. limit or exclude our or your liability for fraud or fraudulent misrepresentation;
3. limit any of our or your liabilities in any way that is not permitted under applicable law; or
4. exclude any of our or your liabilities that may not be excluded under applicable law.

The limitations and exclusions of liability set out in this Section and elsewhere in this disclaimer: (a) are subject to the preceding paragraph; and (b) govern all liabilities arising under the disclaimer or in relation to the subject matter of this disclaimer, including liabilities arising in contract, in tort (including negligence) and for breach of statutory duty.

To the extent that the website and the information and services on the website are provided free of charge, we will not be liable for any loss or damage of any nature.